

**ECONOMIC COMMISSION FOR EUROPE**

**INLAND TRANSPORT COMMITTEE**

Working Party on the Transport of Dangerous Goods  
(Seventy-eighth session, agenda item 6(a),  
Geneva, 9-12 May 2005)

**PROPOSALS OF AMENDMENTS TO ANNEXES A AND B OF ADR**

**“SALE ON DELIVERY” TRANSPORT**

**Transmitted by the Government of Spain**

Following some suggestions during the discussion of TRANS/WP.15/2005/11, a new text is presented

**NEW PROPOSAL**

Add a new second sentence to 5.4.1.1.1 h) as follows (new text is shown in italic):

“h) the name and address of the consignee(s); *When transporting goods of classes other than 1, 5.2, 6.2 and 7, in connection with distribution, to be delivered to multiple unknown consignees [and collection of returned goods in similar situations], no indication of the multiple consignees is needed.*

Ajouter une deuxième phrase au paragraphe 5.4.1.1.1 h), ainsi libellée (le texte nouveau est en italique):

«h) le nom et l'adresse du ou des destinataire(s); *En cas de transport de marchandises des classes autres que 1, 5.2, 6.2 et 7 devant, dans le cadre de la distribution, être livrées à plusieurs destinataires inconnus [ou dans le cas de la reprise des marchandises retournées dans des conditions similaires], l'indication de ces destinataires n'est pas nécessaire.*».

-----